



ECTA President

Michael Franz

e-mail: President@ECTA.de

Train the Trainers

Dear Dancers,

In those days when this issue of the bulletin will be published, ECTA and its members are just some 10 days away from its yearly convention.

What do I have to care about it, I can hear some of you say. What is my benefit out of it, the others may say. Well, to be honest you should get a lot out of it.

This year's ECTA Convention is a very special one. It is our 25th Convention. These conventions are events of ECTA where for all the dance forms meaning Square Round Contra and Clogging several seminars are being offered. In those seminars your Callers, Cuers, Prompters and Instructors so your leaders learn things they did not know before. They even might get to know things they know already but looking at it from a different angle than before

A lot of dancers will get curious the next weeks after the convention, why on earth your leaders suddenly is doing such 'strange' things. Something new / uncommon will be presented or well known things will be presented in a different way. Well, this are the 'side-effects' of such conventions. Or even better: This is the result of the conventions. The leaders should be made acquainted to new ideas, which they will test at the club nights and start refining and put it into practice.

As you can see: You can get a lot out of it, that ECTA is holding a convention. But this is true only on one precondition: Your

Weiterbildung für Eure Leader

Liebe Tänzer,

in den Tagen da diese Ausgabe des Bulletin erscheint, sind wir bei der ECTA nur noch gut 10 Tage von unserer jährlichen Convention entfernt.

Was geht es mich an, höre ich schon den einen oder andern von Euch sagen. Was habe ich davon wieder andere. Nun, Ihr solltet davon eine ganze Menge haben.

Die diesjährige ECTA Convention ist eine ganz besondere. Es ist nämlich unsere 25. Diese Conventions sind Veranstaltungen der ECTA, bei der für alle Tanzsparten also Square, Round, Contra und Clogging, Seminare angeboten werden. In diesen Seminaren erfahren Eure Caller, Cuers, Prompter und Instructor also Eure Leader Dinge die Sie bisher noch nicht wußten. Sie erfahren auch Dinge die sie schon kannten, aber eventuell aus einem anderen Blickwinkel betrachtet als bisher.

Viele Tänzer werden sich vielleicht in den Wochen nach der Convention wundern, warum Euer Leader auf einmal nur so 'komische' Dinge macht. Es wird etwas Neues / ungewöhnliches ausprobiert oder etwas bekanntes irgendwie anders präsentiert. Nun, das sind die 'Nebenwirkungen' von solchen Conventions. Besser gesagt: Das ist das Ergebnis der Conventions. Die Leader sollen mit neuen Ideen bekannt gemacht werden, die sie dann bei den Clubabenden ausprobieren, verfeinern und umsetzen.

Ihr seht also: Ihr habt eine Menge davon, dass die ECTA eine Convention macht. Allerdings nur unter einer Voraussetzung: Euer

leader must have registered for the convention and have to attend.

Interestingly the participation on the convention is free of charge for ECTA members. Besides this non members, like interested dancers may also attend the convention. They are required to pay a fee.

Our 2015 ECTA Convention will be held
June 25 to 27, 2015 in
Reinstorf / Luneburg Heath, Germany

Does your Caller, Cuer, Prompter or Instructor has already registered for this special convention?

Go and get to ask about it!

Enjoy dancing the next coming weeks!

Leader muß sich zur Convention angemeldet haben und kommen.

Dabei ist für Mitglieder der ECTA die Teilnahme an der Convention kostenfrei. Auch Nichtmitglieder wie z.B. interessierte Tänzer können an der Convention teilnehmen. Hierfür ist dann aber eine Gebühr zu entrichten.

Unsere ECTA Convention 2015 findet vom
25. bis 27.06.2015 in
Reinstorf/Lüneburger Heide
statt.

Hat sich Dein Caller, Cuer, Prompter oder Instructor schon für diese besondere Convention angemeldet?

Fragt mal nach!

Viel Spaß in den kommenden Tanz Wochen!

ECTA President

Michael

advertisement

Anzeige



Square Dance Shop Rhein-Main

Wir führen

Damenblusen*Röcke*Damengürtel*Pettipants*Petticoats*Damenschmuck*Fächer

**Herrenhemden*Herrenhosen*Herrengürtel*Gürtelschnallen*Bolotie*
Halstuchhalter*Handtuchhalter*Handtücher**

Damen und Herrenschuhe sowie Aufkleber, etc.

Regina Conway

Handy: +49174 3029340

www.squaredanceshop-rheinmain.de

regina@squaredanceshop-rheinmain.de

Postanschrift: Brentanostraße 22a

Shop: Waldstraße 7, 63150 Heusenstamm-Rembrücken